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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

 

Tel.: 8350-100 

 

 

  

 

  

Številka: 032-0001/2018 

 

  

 

Z A P I S N I K 

 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Loški Potok, ki je bila v četrtek, 23. 09. 2021 ob 19. 

uri v konferenčni sobi Občine Loški Potok. 

 

Sejo občinskega sveta je vodil župan Ivan Benčina. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:      Ivan Benčina  

 

b) člani občinskega sveta:    Mojca Bojc  

                                                   Helena Cimprič 

                                                   Tone Levstek 

                                                   Jan Debeljak (od 4. točke dnevnega reda dalje) 

                                                   Simon Debeljak 

                                                   Marijan Košmerl 

                                                   Maks Lavrič  

                                                   Peter Rus 

                                                   Matjaž Pajnič                                         

                                                    

d) ostali prisotni:                       Viljem Vesel – direktor občinske uprave 

       Sašo Debeljak – višji svetovalec za gospodarstvo in komunalo                                      

       Ivanka Novak – svetovalka za proračun 

       Vinko Košmerl – višji svetovalec za družbene dejavnosti 

                                                   Tadeja Vesel – svetovalka za splošne zadeve 

                 

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bila seja sklepčna. 

Po pozdravu navzočih je župan Ivan Benčina predlagal dnevni red, ki so ga svetniki prejeli z 

vabilom na sejo. Na dnevni red svetniki niso imeli pripomb in sprejet je bil  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Sprejem zapisnika 14. redne seje občinskega sveta, z dne 24. 06. 2021 in poročila o izvršitvi 

sklepov te seje  

2. Sprememba cen storitev oskrbe s pitno vodo na območju občine Loški Potok (ESA: 111) 

3. Seznanitev s poročilom o izvrševanju proračuna Občine Loški Potok v 1. polletju 2021 (ESA: 

112) 

4. Sprejem sklepa o sofinanciranju razširjenega programa osnovne šole in vrtca (ESA: 113) 
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5. Sprejem predloga sistemizacije delovnih mest v enoti vrtca za šolsko leto 2021/2022 in 

oblikovanje oddelkov v šolskem letu 2021/2022 (ESA: 114) 

6. Obravnava predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za podelitev 

občinskih priznanj v letu 2021  (ESA: 115) 

7. Sprejem sklepa o imenovanju novega predstavnika v Svet zavoda OŠ dr. Antona Debeljaka 

Loški Potok (ESA: 116) 

8. Sprejem sklepov o gospodarjenju z občinskimi nepremičninami (ESA: 117) 

9. Informacije o delu občinske uprave 

10. Vprašanja in odgovori 

 

 

Ad 1.   SPREJEM ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z DNE 24. 06. 

2021  IN POROČILA O IZVRŠITVI SKLEPOV  

 

V zvezi z zapisnikom 14. redne seje občinskega sveta in poročilom o izvršitvi sklepov te seje 

občinski svet ni imel pripomb in soglasno je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

•  Sprejme se zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta Občine Loški Potok, z dne 24. 06. 

2021 in poročilo o izvršitvi sklepov te seje  

 

 

Ad 2. SPREMEMBA CEN STORITEV OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU 

OBČINE LOŠKI POTOK (ESA: 111)  

 

Obrazložitev je podal g. Dušan Justin iz podjetja Hydrovod. 

Povedal je, da se cene storitev gospodarskih javnih služb oblikujejo skladno z določili Uredbe o 

metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja. Občina Loški Potok je cene storitve oskrbe s pitno vodo z navedeno uredbo uskladila v letu 

2013, od tedaj pa se niso več spreminjale. Cena storitve oskrbe s pitno vodo je sestavljena iz 

vodarine, ki predstavlja variabilni del cene javne službe in se uporabnikom obračunava mesečno v 

odvisnosti od količine dobavljene pitne vode ter omrežnine, ki zajema stroške javne infrastrukture, 

stroške obnove in vzdrževanja priključkov na javni vodovod ter stroške rednih menjav vodomerov.  

Na kalkulacijo cene storitev oskrbe s pitno vodo vplivajo stroški (material, delo – plače) in količine 

(pri omrežnini ni večjih sprememb, je pa stanje slabše pri vodarini, saj se poraba vode zmanjšuje: 

leta 2013 je bilo v naši občini prodano 76.800 m3 vode, v prvih osmih mesecih leta 2021 pa je bila 

poraba za 11% manjša). Poleg tega so se v tem času (od leta 2013 do danes) bistveni podražili tudi 

drugi elementi kalkulacije cen: električna energija, pogonska goriva, cene vodovodnega in 

gradbenega materiala, stroški dela, nova ureditev minimalne plače. Tudi terenske značilnosti naše 

občine prispevajo k temu, da je izvajanje oskrbe s pitno vodo zelo zahtevno in posledično dražje, 

predvsem z vidika porabe električne energije, saj je potrebno večkratno prečrpavanje vode in na 

posameznih mestih kasneje tudi reduciranje previsokih tlakov.  

Podjetje Hydrovod zaradi naštetih razlogov že od leta 2016 naprej na javni gospodarski službi v 

naši občini beleži negativen rezultat, v višini od 5.000 do 8.000 EUR. Del se pokriva iz dobička 

dopolnilnih dejavnosti podjetja, del pa ostaja nepokrit, kar je dolgoročno nevzdržno.  

 

Razprave ni bilo in soglasno je bil sprejet  
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S K L E P : 

 

• Občinski svet Občine Loški Potok sprejme sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo 

ns območju občine Loški Potok. Sklep se objavi v Uradnem listu RS.  

 

 

Ad 3. SEZNANITEV S POROČILOM O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE LOŠKI 

POTOK V PRVEM POLLETJU 2021 (ESA: 112)  

 

Obrazložitev je podala Ivanka Novak.  

Poročilo o izvrševanju proračuna prikazuje realizacijo prihodkov in odhodkov za prvo polletje 

letošnjega leta, torej od 1. 1. do 30. 06. 2021. Skupni prihodki so doseženi v višini 1.539.125 EUR, 

kar predstavlja 46,2 % celotnih prihodkov veljavnega proračuna za leto 2021. Davčni prihodki so 

doseženi v 50,6 %, nedavčni v 46,7 %, kapitalski prihodki v 46 %, transferni prihodki pa v 38,8 

% predvidenih prihodkov za leto 2021.  

Skupni odhodki ob polletju letošnjega leta znašajo 917.662 EUR, kar predstavlja 27,1 % celotnih 

odhodkov za leto 2021, ki so bili predvideni po sprejetem proračunu v skupni višini 3.388.838 

EUR. Tekoči odhodki znašajo 311.046 EUR, kar predstavlja realizacijo v 47,2 % predvidenih po 

veljavnem proračunu, tekoči transferi so realizirani v višini 283.486 EUR (38,4 % predvidenih 

letnih), investicijski odhodki v višini 319.774 EUR, kar predstavlja 16,3 % predvidenih letnih, 

investicijski transferi pa so realizirani v višini 3.356 EUR oziroma 10,6 % glede na veljavni 

proračun leta 2021. 

Realizacija pri investicijskih odhodkih vključuje sredstva, namenjena za nakup opreme v 

večnamenskem objektu Hrib, za projekt »Ponikovalnica meteornih voda v Retjah«, za projekt 

»Medgeneracijski center in stanovanja Hrib 103«, za investicijsko vzdrževanje in obnovo lokalnih 

cest ter poti, za sanacijo mostu v Črnem Potoku (vendar so bila za to porabljena sredstva v višini 

67.000 EUR, ki jih je občina pridobila iz naslova varovanja državne meje za ceste, ki jih 

uporabljata policija in vojska), za nakup zemljišč, za projektno dokumentacijo ter za strokovni 

nadzor projektov, ki se izvajajo.  

 

Občinski svet se je seznanil s poslovanjem občine v prvem polletju 2021, v skladu z Zakonom 

o financiranju občin. 

 

 

Ad 4. SPREJEM  SKLEPA O SOFINANCIRANJU RAZŠIRJENEGA PROGRAMA 

OSNOVNE ŠOLE IN VRTCA (ESA: 113)  

 

Ob 19.35 uri je na sejo prišel svetnik Jan Debeljak. 

 

Obrazložitev je podal Vinko Košmerl, ki je povedal, da je občina iz osnovne šole dr. Antona 

Debeljaka prejela vlogo za sofinanciranje razširjenega programa osnovne šole in vrtca. Teh 

dejavnosti ministrstvo namreč ne financira, zato se financirajo iz občinskih proračunov. Kot je 

razvidno iz vloge šole, naj bi občina tako kot prejšnje leto, tudi v novem šolskem letu krila stroške 

za varstvo vozačev in jutranje varstvo, zgodnje poučevanje angleščine v vrtcu, sofinanciranje 

računalniške strojne in programske opreme v letu 2022, sofinanciranje prevoza otrok v šolo v 

naravi in financiranje dodatnih ur za otroke z odloženim vpisom v šolo oziroma za otroke tujce ter 

financiranje posebnih nalog za otroke s posebnimi potrebami v vrtcu in financiranje potnih 

stroškov strokovne delavke za izvajanje terapije s pomočjo psov, imenovano Tačke pomagačke.   

 

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel  
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S K L E P 

 

• Občina Loški Potok bo v šolskem letu 2021/2022 v celoti sofinancirala razširjeni 

program v šoli in vrtcu, ki ga je z dopisom št. 100-13/2021/3 v predlagani skupni višini 

11.000,00 EUR predlagala osnovna šola. Omenjene dejavnosti oziroma sredstva zanje 

se bodo vključila v proračuna za leti 2021 in 2022 in se bodo sofinancirale na podlagi 

dejanske realizacije.  

 

 

Ad 5. PREJEM PREDLOGA SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST V ENOTI VRTCA ZA 

ŠOLSKO LETO 2021/2022 IN OBLIKOVANJE ODDELKOV V ŠOLSKEM LETU 

2021/2022 (ESA: 114) 

 

Obrazložitev je podal Vinko Košmerl. 

Osnovna šola mora v skladu z veljavno zakonodajo enkrat letno v potrditev občinskemu svetu poslati 

sistemizacijo delovnih mest v enoti vrtca. Sistemizacija za šolsko leto 2021/2022 se v primerjavi z 

veljavno v preteklem letu spreminja v postavkah, ki so posledica zaprtja enega dodatnega oddelka v 

septembru 2020. Trenutno deluje pet oddelkov; v vsakem oddelku sta po ena vzgojiteljica in ena  

pomočnica vzgojiteljice. Ostala sistemizirana delovna mesta oziroma njihov delež v skladu s 

Pravilnikom o normativih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje so še: 1 delovno mesto 

pomočnika ravnatelja vrtca, svetovalni delavec 0,17, znižanje neposrednega dela z otroki za 

strokovne delavke, ki dopolnijo 30 let delovne dobe z vsaj 20 let v vzgoji in izobraževanju – znižanje 

obveznosti ene vzgojiteljice za 0,06, administrator 0,40, računovodja 0,40, hišnik vzdrževalec, ki v 

okviru svoje obveznosti opravlja tudi naloge vzdrževalca učne tehnologije v vrtcu 0,40, kuhar oz. 

kuhinjski pomočnik 1,75 ter čistilka 0,90.  

Novost sistemizacije za letošnje šolsko leto je, da mora vrtec, na podlagi zapisnika 

multidisciplinarnega tima Centra za zgodnjo obravnavo otrok s posebnimi potrebami, enemu otroku 

zagotoviti stalnega spremljevalca. Tega delovnega mesta vrtec še nima sistemiziranega, zato je to 

potrebno urediti s sklepom ustanovitelja, ki mora dati tudi soglasje k novi zaposlitvi. Pogodba bo 

sklenjena za določen čas, do dneva, ko bo obstajal razlog za takšno zaposlitev, stroški delavca pa se 

bodo financirali iz občinskega proračuna in ne bodo breme ekonomske cene vrtca.  

 

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel  

 

S K L E P A 

 

• Sprejme se predlagana sistemizacija delovnih mest v enoti vrtca pri osnovni šoli za šolsko 

leto 2021/2022.  

• Sistemizira se novo delovno mesto »Spremljevalec gibalno oviranih otrok«. Poda se 

soglasje k novi zaposlitvi na to delovno mesto.  

 

V nadaljevanju je sledila obrazložitev o oblikovanju oddelkov in odprtju šestega oddelka vrtca.  

V letošnjem šolskem letu bo delovalo pet oddelkov, od tega bosta dva oddelka 1. starostnega 

obdobja, trije pa 2. starostnega obdobja. Oddelki so oblikovani tako, da je možno sprejeti karseda 

največ otrok v vrtec. Predlog osnovne šole z enoto vrtca je, da se za oddelka 1. starostne skupine 

poveča normativ za dva, medtem ko je potrebno v dveh oddelkih 2. starostne skupine, zaradi 

vključenih otrok s posebnimi potrebami, število otrok v vsakem oddelku zmanjšati za dva.   

Po prejetju vseh vlog za sprejem otrok v vrtec je bilo ugotovljeno, da s 1. marcem 2021 ne bo 

možno več sprejemati novih otrok, ker bodo vsi oddelki polno zasedeni, glede na normative in 
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racionalno oblikovanje oddelkov. Z odprtjem novega oddelka vrtca bi omogočili sprejem v vrtec 

vsem otrokom iz občine. Glede na število vpisanih otrok, bi se najprej oblikoval polovični oddelek 

1. starostnega obdobja, ki bi se predvidoma do meseca maja napolnil v cel oddelek.  

 

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel  

 

S K L E P A 

 

• Sprejme se predlagane normative za posamezne oddelke vrtca. 

• S 1. 3. 2021 se odpre nov, šesti oddelek vrtca za 1. starostno obdobje. Ko se oddelek 

napolni do normativa za cel oddelek, se polovični oddelek spremeni v celega.   

 

 

Ad 6. OBRAVNAVA PREDLOGA KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN 

IMENOVANJA ZA PODELITEV OBČINSKIH PRIZNANJ  LETU 2021 (ESA: 115) 

 

Obrazložitev je podal g. Matjaž Pajnič, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. Povedal je, da je komisija letos prejela dva predloga za podelitev priznanj in ugotovila, 

da ustrezata kriterijem, ki so bili določeni v razpisu. 

PGD Trava je predlagala, da se priznanje »Listina Občine Loški Potok« podeli tovarišu Janku 

Cigaletu s Trave, vaška skupnost Novi in Stari Kot pa je za dobitnika istega priznanja predlagala 

Marjana Cimpriča iz Novega Kota, in sicer za dolgoletni prispevek k napredku vaške skupnosti in 

društvenih dejavnosti v lokalni skupnosti.   

Komisija je oba predloga ocenila kot utemeljena in predlagala občinskemu svetu podelitev 

predlaganih priznanj. 

 

Razprave ni bilo in soglasno sta bila sprejeta  

 

S K L E P A 

 

• Janku Cigaletu s Trave se podeli priznanje Listina Občine Loški Potok za dolgoletni 

prispevek k napredku vaške skupnosti in za aktivno delo v PGD Trava.  

• Marjanu Cimpriču iz Novega Kota se podeli priznanje Listina Občine Loški Potok za 

dolgoletni prispevek k napredku vaške skupnosti in društvenih dejavnosti v lokalni 

skupnosti. 

 

 

Ad. 7. SPREJEM SKLEPA O IMENOVANJU NOVEGA PREDSTAVNIKA V SVET 

ZAVODA OSNOVNE ŠOLE DR. ANTONA DEBELJAKA LOŠKI POTOK (ESA: 116) 

 

Obrazložitev je podal Vinko Košmerl.  

Na 12. redni seji občinskega sveta, dne 17. 12. 2020, je občinski svet s sklepom potrdil imenovanje 

treh predstavnikov občine v Svet zavoda OŠ dr. Antona Debeljaka Loški Potok za obdobje štirih 

let. Mandat je imenovanim članom začel teči 15. marca 2021. Med imenovanimi je bil tudi Sašo 

Debeljak, ki pa je 2. septembra 2021, zaradi zaposlitve žene na mesto pomočnice ravnatelja za 

vrtec, podal odstopno izjavo, zato je potrebno imenovati novega člana oziroma predstavnika. Pri 

imenovanju kandidatov je zaželeno, da imajo le-ti kakršnokoli povezavo z vzgojo in 

izobraževanjem (najbolje je, da so starši vrtčevskih ali šoloobveznih otrok), zato je občina za novo 
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predstavnico ustanovitelja v svet zavoda predlagala Mojco Bojc, ki se je z imenovanjem v svet 

zavoda strinjala. 

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel  

 

S K L E P 

 

• Občinski svet občine Loški Potok v Svet zavoda Osnovne šole dr. Antona Debeljaka Loški 

Potok kot predstavnika ustanovitelja namesto Saša Debeljaka imenuje Mojco Bojc, Srednja 

vas – Loški Potok 2, 1318 Loški Potok.  

 

 

Ad 8. SPREJEM SKLEPOV O GOSPODARJENJU Z OBČINSKIMI NEPREMIČNINAMI 

(ESA: 117) 

 

Obrazložitev je podal Viljem Vesel. 

 

I. PRODAJE  OBČINSKIH NEPREMIČNIN 

 

Obravnavani sta bili dve vlogi za odkup občinskega premoženja, ki sta ju oddala ga. Marija Potisek 

iz Hriba (za del parcele št. 242/29 k. o. Travnik) in g. Bojan Gregorič (za del parcele št. 3778/357 k. 

o. Retje). 

 

Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel  

 

S K L E P A 

 

• Del parcele št. 242/29 k.o. Travnik se odproda pod naslednjimi pogoji: 

- kupec izvede potrebno parcelacijo, 

- nosi vse stroške s prodajo, overitvijo pogodbe in vpisom v Zemljiško knjigo, razen davka 

na promet nepremičnin, 

- po izvedeni parcelaciji se z novo parcelo dopolni občinski program prodaje zemljišč,  

sprejme Posamični program prodaje in objavi namero o prodaji in zemljišče odproda, 

- pred pripravo programa naj se kupec z agrarno skupnostjo Travnik dogovori za ceno in 

pridobi pisno soglasje Agrarne skupnosti Travnik z navedbo cene zemljišča po m2 in ga 

dostavi Občini Loški Potok, 

- po opravljenem pravnem poslu bo Občina Loški Potok sredstva od prodaje zemljišča za 

parcelo, zmanjšane za nastale stroške prodaje, nakazala Agrarni skupnosti Travnik. 

 

• Parcelo št. 3778/357 k.o. Retje se odproda pod naslednjimi pogoji: 

- kupec nosi vse stroške s prodajo, overitvijo pogodbe in vpisom v Zemljiško knjigo, razen 

davka na promet nepremičnin, 

- pred pripravo programa naj se kupec z agrarno skupnostjo Retje dogovori za ceno in 

pridobi pisno soglasje Agrarne skupnosti Retje z navedbo cene zemljišča po m2  in ga dostavi 

Občini Loški Potok, 

- sprejme se  Posamični program prodaje in objavi namero o prodaji in zemljišče odproda, 

- po opravljenem pravnem poslu bo Občina Loški Potok sredstva od prodaje zemljišča za 

parcelo, zmanjšane za nastale stroške prodaje, nakazala Agrarni skupnosti Retje. 
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V nadaljevanju obrazložitve je direktor občinski svet seznanil, da je Občina Loški Potok po sklepu 

o dedovanju (D 326/2020) na osnovi zahtevka za doplačevanje polne oskrbe za DSO Kočevje po 

Pokojni Ivani Malnar  prejela naslednje nepremičnine:  

- parcela št. *263 s stanovanjsko stavbo št. 134-1 k.o. 1585 Trava v deležu 1/1, v izmeri 72 m2 

- parcela št. *282 stavbno zemljišče, k.o. 1585 Trava, v deležu 1/1, v izmeri 163 m2, 

- parcela št. 1114 stavbno zemljišče, k.o. 1585 Trava, v deležu 1/1, v izmeri 692 m2.  

 

Razprave ni bilo in občinski svet je soglasno sprejel  

 

S K L E P 

 

• Zemljišča s parc. št. *263, *282 in 1114 v k.o. Trava, pridobljena na osnovi sklepa o 

dedovanju (D326/2020) se odproda, s tem da: 

- nepremičnine se odproda v celoti - skupaj, 

- nepremičnine se da oceniti sodno zapriseženemu cenilcu in pridobi višino 

vrednosti, 

- z javno dražbo zbiranja ponudb se nepremičnine odproda po izklicni ceni enaki 

ocenjene vrednosti nepremičnin, 

- pred prodajo se nepremičnine vnese v načrt prodaj. 

 

Direktor je svetnike seznanil tudi s tem, da namerava Občina Loški Potok v stanovanjski stavbi 

Hrib – Loški Potok 7, št. stavbe št. 618 odprodati dva stanovanja, in sicer: 

- stanovanje št. 4 v mansardi (sever in vzhod), kvadrature 92,54 m2,  

- stanovanje št. 5 v mansardi (vzhod), kvadrature 67,00 m2.  

 

Po krajši razpravi (župan, Marijan Košmerl in Peter Rus) glede smiselnosti prodaje stanovanja št. 

5 je bil soglasno sprejet  

 

S K L E P 

 

• Nepremičnine (stanovanje št. 4 in št. 5 v stanovanjski stavbi Hrib – Loški Potok 7) se  

ločeno odproda, 

- nepremičnine se da oceniti sodno zapriseženemu cenilcu  in pridobi višino vrednost, 

      - z javno dražbo zbiranja ponudb se nepremičnine odproda po izklicni ceni enaki      

ocenjene vrednosti nepremičnin, 

      - pred prodajo se nepremičnine vnese v načrt prodaj. 

 

 

I. NAKUP NEPREMIČNIN 

 

V nadaljevanju je direktor povedal, da je bila na Direkcijo RS za infrastrukturo vložena vloga za 

nakup zemljišč v središču naselja Hriba. 

 

Na osnovi obrazložitve je občinski svet soglasno sprejel 

 

S K L E P 

 

• Parcele št. 212/1, v izmeri 269 m2, 212/4, v izmeri 190 m2, 212/6, v izmeri  75  m2, vse k.o. 

Hrib-Ribniški se odkupi od Direkcije RS za infrastrukturo. 
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Direktor je svetnike seznanil tudi z vlogo za prodajo parcele št. 3903/2 v k.o. 1585 Trava v izmeri   

1029 m2, lastnik katere je Miha Kralj iz Ljubljane. Lastnik je parcelacijo že izvedel. Gre za cesto 

v kateri je tudi občinska infrastruktura: vodovod in infrastruktura širokopasovnega omrežja, zato 

je odkup smiseln. 

 

Razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji  

 

S K L E P 

 

• Parcelo št. 3903/2 k.o. Trava se odkupi  pod naslednjimi pogoji: 

- kupec je že izvedel potrebno parcelacijo, 

- prodajalec nosi  stroške davka na promet nepremičnin, 

- občina Loški potok nosi stroške  prodaje, overitve pogodbe in vpis v Zemljiško 

knjigo, razen davka na promet nepremičnin, 

- dogovorna cena zemljišča je 1500,00 EUR (1/3 cestno telo, 2/3 bankine in brežine), 

- pred nakupom se z novo parcelo dopolni občinski program nabave zemljišč. 

 

Občinski svet se je seznanil s prenosom parcele št. *238/4 v k.o. Hrib-Ribniški, ki je v bila v letu 

1995  pomotoma prenesena na SKZG RS zato bo, na osnovi pogodbe o prenosu med Skladom  

KZG RS in Občino Loški Potok, vrnjena občini. 

 

 

Ad 9. INFORMACIJE O DELU OBČINSKE UPRAVE 

 

23. 9. 2021 je bila otvoritev prenovljene trgovine Mercator na Hribu. Ob tej priložnosti je bilo s 

strani občine odgovornim iz Mercatorja predlagano, da občina pomaga pri dogovoru etažnih 

lastnikov, da se opravi nujna obnova strehe, kar pa se solastnikom kljub prizadevanjem ni uspelo 

dogovoriti. 

Covid v domu starejših občanov: bilo je 7 pozitivnih; vsi so bili že cepljeni in so okužbo preboleli 

z lažjim potekom. Na dan seje je bila situacija obvladana. 

Cesta Hrib: obnova poteka zaradi cevovoda za povezavo vrtine na vodovodni sistem (istočasno 

se bo uredila meteorna in fekalna kanalizacija ter telekomunikacijsko omrežje), asfalt je predviden 

20. 10. 2021. Podano je bilo mnenje, da bi bilo smotrno razmisliti o postavitvi ene ali več sončnih 

elektrarn v cilju znižanja stroškov električne energije pri oskrbi z vodo.  

Cesta Podpreska: asfalt je položen. Opraviti je treba še zaključna dela.  

Cesta Hrib – Sodražica, do križišča za Mali Log: popolna zapora bo trajala do 31. 12. 2021.  

Cesta Travnik: izvedla se bo cenitev hiš, št. 32 in 35. Še letos je planiran razpis v vrednosti 

500.000 EUR in bo vključeval: rušitev odkupljenih hiš, izgradnjo potrebnih podpornih zidov na 

mestu rušitve, gradnjo ceste v dolžini 300 m v smeri od Hriba proti Travniku. 

Bazna postaja mobilne telefonije Lazec: temelj je bil zabetoniran konec avgusta 2021, oktobra 

je predvidena postavitev stolpa in dokončanje projekta. 

Objekt Hrib 103: dela so v teku; do konca septembra 2021 naj bi bila streha pokrita. 

Mala čistilna naprava Hrib: V skladu s spremenjeno zakonodajo po izgradnji MČN inšpekcija 

zahteva za njeno delovanje okoljevarstveno dovoljenje. ARSO je vlogo občine zavrnil po pritožbi 

je vztrajal pri svoji odločitvi. Ministrstvo za okolje in prostor pa je pritožbi ugodilo in jo vrnilo na 

ARSO v ponovno odločanje.  

9. 7. 2021 je občino obiskal minister za okolje in prostor, mag. Andrej Vizjak. Tema pogovora so 

bili vodovarstveni pasovi v naši občini in priprava uredbe na to temo, varovanje vodnega vira 

Blate, problematika oskrbe s pitno vodo v občini ter onesnaževanje s trdimi delci iz malih kurilnih 

naprav. Minister je zagotovil, da bo osnutek Uredbe o vodovarstvenih pasovih na območju naše 
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občine pripravljen v najkrajšem možnem času. Slednji je prispel v sredini meseca septembra in je 

v primerjavi z veljavno uredbo precej drugačen; trenutno je v občini 40 % vodovarstvenega 

območja, v osnutku pa je tega območja kar 97 %. Potrebno bo torej veliko pogajanj in vztrajanja, 

da se območja bolj racionalno zarišejo ali pa naj te nove zahteve, ki pomenijo ogromne stroške, 

financira država. 

30. 7. 2021 je občino obiskal državni sekretar na MDDSZ Cveto Uršič. Ogledal si je gradnjo 

projekta »Medgeneracijski center in stanovanja Hrib 103«, Zvonka Ješelnik pa mu je predstavila 

projekt »Srebrna vas«. 

Meritve vetra: Lesna zadruga ima pravnomočno gradbeno dovoljenje za postavitev vetrnice od 

1MW nazivne moči. Zdaj je potrebno je izpeljati natančne meritve vetra. Po pridobljeni ponudbi 

bi za enoletne meritve vetra slovenskemu podjetju plačali 80.000 EUR, avstrijskemu pa 65.000 

EUR.  
 

 

Ad 10. VPRAŠANJA IN ODGOVORI  

 

Marijan Košmerl je predlagal, da se čimprej postavi stolp za meritve vetra. Izpostavil je tudi 

problem slabe izvedbe asfaltiranja ceste proti Retjam.  

Pojasnilo glede asfaltiranja je podal Sašo Debeljak. 

Maks Lavrič je vprašal, kje bo potekal obvoz med izvajanjem rekonstrukcije ceste Travnik. 

Predlagal je, da bi se lahko nagradilo uspešne mlade športnike oziroma uspešne na kulturnem 

področju iz Loškega Potoka. 

Glede obvoza med izvajanjem rekonstrukcije ceste Travnik je bilo pojasnjeno, da se za osebni 

promet predvideva obvoz nad naseljem Travnik; pretežno po že zgrajenih poteh, ki jih bo 

potrebno nekoliko razširiti, cca 200 m poti pa bo potrebno še zgraditi. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila zaključena ob 21.00 uri. 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet Občine Loški Potok: 

                       Župan: 

Tadeja Vesel               Ivan Benčina  


